

Brambles

အကောက်ခွန် မူဝါဒ

ပြန်လည်ပြင်ဆင်သည့်နေ့- 2024 ခုနှစ် ဇွန်လ

ဗားရှင်း 7.0

နိဒါန်း

ဤအခွန်မူဝါဒသည် Brambles ၏ နိုင်ငံတကာ အခွန်စနစ်အပေါ် အသိပညာနှင့် ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ရာတွင် ပါဝင်သည့် အခန်းကဏ္ဍကို အသိအမှတ်ပြုသည့် အခွန် လိုက်နာမှုနှင့် အခွန် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု အခြေခံမူများအပေါ် အခြေခံပြီး Brambles ၏ ကျင့်ဝတ်ကျင့်ထုံး၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သည်။

Brambles ၏ လုပ်ငန်းကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းက ဝန်ထမ်းအားလုံးအတွက် ကျင့်ဝတ်နှင့် ဥပဒေရေးရာ ဖွဲ့စည်းမှုစနစ်တစ်ခု ပံ့ပိုးပေးသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ အကောက်ခွန် မူဝါဒသည် လုပ်ငန်းကျင့်ဝတ်စည်းကမ်း၏ မူများနှင့် ကိုက်ညီပြီး ကမ္ဘာတလွှားရှိ Brambles စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများသို့ အကျိုးဝင်ပါသည်။

Brambles အနေဖြင့် အကောက်ခွန် ဥပဒေများကို လေးစားလိုက်နာရန် သာမက အကောက်ခွန် အာဏာပိုင်များနှင့် ပွင့်လင်းမှုရှိပြီး အပြုသဘောဆောင်သော လုပ်ငန်းဆက်ဆံရေး ရှိစေရန် အသေအချာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဥပဒေများမှာ ပင်ကိုအားဖြင့် ရှုပ်ထွေးခြင်းကြောင့် Brambles အနေဖြင့် ဥပဒေနှင့်ညီသော လုပ်ပိုင်ခွင့်ဖြင့် မှန်ကန်သည့် အကောက်ခွန် ပမာဏကို ပေးဆောင်ခြင်း၊ သက်ဆိုင်သော လုပ်ငန်း အချက်အလက်များကို ဖော်ပြခြင်း သာမက အခွန်သက်သာ ကင်းလွတ်ခွင့် သို့မဟုတ် အားပေးမှုများ ရှိပါက ၎င်းတို့အား တောင်းဆိုကာ ဥပဒေများကို လိုက်နာရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။ အများပြည်သူ ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ရန်နှင့် ဩစတြေးလျ အခွန်စည်းကြပ် ဘုတ်အဖွဲ့၏ ဆန္ဒအလျောက် အခွန်ဆိုင်ရာ ပွင့်လင်းမြင်သာမှု ကျင့်ထုံးကို လက်ခံကျင့်သုံးရန်အတွက် ကုမ္ပဏီများ၏ အခွန်ပေးဆောင်မှုနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ပိုမိုပွင့်လင်းမြင်သာအောင် ပံ့ပိုးပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကော်ပိုရိတ် ဝင်ငွေခွန်၊ ထုတ်နုတ်သည့် အခွန်၊ အကောက်ခွန်၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် အခြား အခွန်များကို ပေးဆောင်ပါသည်။ ထို့အပြင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အရောင်းခွန်နှင့် VAT ကဲ့သို့သော ဝန်ထမ်းများနှင့် ဖောက်သည်များထံမှ အစိုးရကိုယ်စား ကောက်ခံသည့် အခွန်များရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကောက်ခံ ပေးဆောင်သော အခွန်များသည် ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ငန်းလည်ပတ်နေသော နိုင်ငံများ၏ စီးပွားရေးကို သိသိသာသာ အကျိုးပြုလျက်နေပါသည်။

အောက်ပါ မူများကို ကျောထောက်နောက်ခံပြုကာ လုပ်ငန်းကို ကျွန်ုပ်တို့ နှစ်မြှုပ်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည် -

1. အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေး နှင့် ထိန်းချုပ်ရေး ဖွဲ့စည်းမှုစနစ်

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုမ္ပဏီတွင်း ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် Brambles ၏ ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေး စနစ်ကို လိုက်နာကျင့်သုံးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များကို ဖော်ထုတ်ခြင်း၊ သုံးသပ်ခြင်း နှင့် စီမံခန့်ခွဲခြင်း သာမက ၎င်းတို့အား သင့်လျော်မှန်ကန်စွာ ဖြေရှင်းခြင်းစသည့် ကိစ္စတို့ကို ဆောင်ရွက်ပါသည်။ အောက်ပါ ဘေးအန္တရာယ်များအပေါ် ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုများ အပါအဝင် ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေး နည်းစနစ်များကို ကျွန်ုပ်တို့ အကောင်အထည်ဖော် ကျင့်သုံးလျက်ရှိသည် -

- လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု နှင့် အရောင်းအဝယ်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များ ဆိုသည်မှာ - အကောက်ခွန် ကိစ္စများ၊ လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှု နှင့် အရောင်းအဝယ် ကိစ္စရပ်များအပေါ် ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့် ကိစ္စတို့အား စေ့စပ်သေချာစွာ ထည့်သွင်းစဉ်းစားခြင်း မရှိသော ဘေးအန္တရာယ်ကို ဆိုလိုသည် သာမက ခံယူထားသော ရပ်တည်ချက်များကို ထောက်ခံရန် ပြည့်စုံစွာ မှတ်တမ်းတင်မှု မရှိသည့် ဘေးအန္တရာယ် အပါအဝင် ကြီးမားသော ဘေးအန္တရာယ်များကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းမှု သို့မဟုတ် စီမံခန့်ခွဲမှု အားနည်းခြင်း စသည်တို့ ဖြစ်သည်။ အဓိက ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုများတွင် Group Tax အပါအဝင် အဓိကကျသော လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဦးစီးအဖွဲ့များမှ အတည်ပြုချက်ဆိုင်ရာ နည်းစနစ် နှင့်အညီ တရားဝင်လက်မှတ်ထိုး အတည်ပြုခြင်း၊ ပြင်ပအကြံဉာဏ်နှင့် ထင်မြင်ယူဆချက်များကို ရယူခြင်း သို့မဟုတ် ဥပဒေရေးရာ သေချာမှုမရှိသည့်နေရာတွင် အခွန်ဆိုင်ရာ အခွင့်အာဏာသဘောတူညီချက်များ ပါဝင်သည်။

- ဥပဒေလိုက်နာမှု နှင့်သက်ဆိုင်သော ဘေးအန္တရာယ်ဆိုသည်မှာ - အကောက်ခွန် ပြန်တမ်းများ တင်ပြရန် အချိန်နောက်ကျခြင်း သို့မဟုတ် မမှန်ကန်ခြင်းစသည်တို့ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်တတ်သော ဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်သည်။ အဓိက ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုများတွင် အကောက်ခွန် ပြန်တမ်းများ တင်ပြခြင်းကို ဗဟို ဒေတာဘေ့စ်ဖြင့် စောင့်ကြည့်မှတ်သားခြင်း၊ နှင့် ထိုပြန်တမ်းများကို ပြင်ဆင်ရန် သို့မဟုတ် ပြန်လည်စစ်ဆေးရန် ပြင်ပ စာရင်းအင်း အဖွဲ့များအား ငှားရမ်းအသုံးပြုခြင်းစသည်တို့ ပါဝင်သည်။
- အကောက်ခွန် စာရင်းအင်းဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်ဆိုသည်မှာ - သက်ဆိုင်သော စာရင်းအင်း စံနှုန်းများတွင် သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း မဟုတ်ဘဲ အရေးကြီးသော ငွေကြေးရှင်းတမ်းကို မှားယွင်းစွာ ထုတ်ပြန်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်တတ်သော ဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်သည်။ အဓိက ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုများတွင် ငွေရှင်းတမ်း ကြိုတင်ပြင်ဆင်ပေးသူများအား အကောက်ခွန် စာရင်းအင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များပေးခြင်းသာမက အရေးကြီးသော အကောက်ခွန် စာရင်းလက်ကျန်များကို Group Tax မှ ပြန်လည်စစ်ဆေးခြင်း နှင့် အတည်ပြုခြင်းစသည်တို့ ပါဝင်သည်။
- စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ အန္တရာယ် - အခွန်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဆောင်တာ၏ ဥပဒေ အသစ်များနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ အန္တရာယ်။ အဓိက ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုများတွင် မှန်ကန်သင့်လျော်သော မူဝါဒများ နှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို နေရာတကျ ရှိစေခြင်း၊ ၎င်းတို့အား ကမ္ဘာအနှံ့ လိုက်နာကျင့်သုံးစေပြီး တစ်သမတ်တည်း အသုံးပြုခြင်း နှင့် လုပ်ငန်း ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနည်းကို မှန်ကန်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန် နိုင်ငံတကာ အကောက်ခွန် အသင်းတွင် လိုအပ်သော အရည်အချင်း နှင့် အတွေ့အကြုံများ ရှိမရှိ သေချာ စိစစ်ခြင်း စသည်တို့ ပါဝင်သည်။
- အခွန် အစီရင်ခံခြင်းအန္တရာယ် - အကြီးတန်း စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် Brambles ဘုတ်အဖွဲ့ထံ အခွန်ဆိုင်ရာအန္တရာယ်များကို လုံလောက်စွာ အစီရင်ခံခြင်းမရှိသည့် အန္တရာယ်။ အဓိက ထိန်းချုပ်မှုများတွင် သိသာထင်ရှားသော အရောင်းအဝယ်များ၊ ဘဏ္ဍာရေး အာဏာပိုင် စာရင်းစစ်များ၊ စည်းမျဉ်း ပြောင်းလဲမှုများ၊ အဓိက ထိန်းချုပ်မှုများနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များ၏ ထိရောက်မှုတို့ကို စောင့်ကြည့်ခြင်းကဲ့သို့သော ကိစ္စရပ်များကို ထင်ဟပ်စေသည့် အဖွဲ့၏ အခွန် မှတ်တမ်းတွင်ရှိသော အဓိက အစုရှင်များထံသို့ အချိန်အခါအလိုက် အစီရင်ခံခြင်း ပါဝင်သည်။

ပစ္စည်းခွန်ပြဿနာများနှင့် အန္တရာယ်များကို ဖော်ထုတ်သည့်အခါ Brambles စာရင်းစစ် ကော်မတီ နှင့် Brambles ဘုတ်အဖွဲ့ထံ အစီရင်ခံတင်ပြလေ့ရှိသည်။

2. Brambles အနေဖြင့် ကြိုတွေ့လာပါက ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းရန် အသင့်ပြင်ထားသော အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် အဆင့်

Brambles အနေဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ကြီးထွားတိုးတက်စေရန် နှင့် အောင်မြင်မှု ရရှိစေရန် အဆိုပါ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များ အပါအဝင် အခြားသော ဘေးအန္တရာယ်များအား ထိရောက်စွာ စီမံခန့်ခွဲ ဖြေရှင်းခြင်းမှာ အရေးကြီးသော အရာ ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ဘေးအန္တရာယ် ထိရောက်စွာ စီမံခန့်ခွဲရေးကို လုပ်ငန်းအစိတ်အပိုင်း တစ်ခုအဖြစ် ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းထားပါသည်။ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်နှင့် သက်ဆိုင်သော ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုစနစ်များ အပါအဝင် ကုမ္ပဏီတွင်း ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုစနစ်များကို စီစဉ်ထည့်သွင်းထားပြီး အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိသည် သာမက ယင်း စနစ်များကို ဘုတ်အဖွဲ့မှ စိစစ်သုံးသပ်လေ့ရှိပါသည်။

အောက်ပါတို့ကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ကုမ္ပဏီတွင်း ထိန်းချုပ်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များသည် လက်ခံနိုင်သော ဘေးအန္တရာယ် အဆင့်များအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိသည် -

- အသုံးပြုနေကျ ဖြစ်သော နည်းစနစ်ကို အသုံးပြုကာ တစ်သမတ်တည်း ရှိသော ပုံစံဖြင့် အကောက်ခွန် အပါအဝင် ဘေးအန္တရာယ်ရှိသော ကိစ္စရပ်များကို ဖော်ထုတ်ခြင်း၊ ပိုင်းခြားစိစစ်ခြင်း နှင့် အဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း၊
- ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်သည့်အခါ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ကိစ္စများ နှင့်ပတ်သက်ပြီး ဘေးအန္တရာယ် ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းနိုင်မှုကို အဓိကထား စဉ်းစားရမည့် အချက်အဖြစ် သတ်မှတ်ခြင်း၊ နှင့်
- ဘေးအန္တရာယ် အဆင့် နှင့် အရေးကြီးသော နောက်ဆက်တွဲ အကျိုးဆက်များ ပါဝင်လာပါက အတည်ပြုမှု လုပ်ငန်းစဉ်နှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ကိစ္စများအတွက် ထိပ်တန်း စီမံခန့်ခွဲရေး သို့မဟုတ် ဘုတ်အဖွဲ့၏ အတည်ပြုချက်ကို ရယူရန် လိုအပ်ပါသည်။

မသေချာ မရေရာမှု သို့မဟုတ် အငြင်းပွားမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်တတ်သော ပြဿနာများ လျော့နည်းစေရန် ရှာဖွေလုပ်ဆောင်ပြီး သက်ဆိုင်သော အကောက်ခွန် ဥပဒေများကို ကျွန်ုပ်တို့ လိုက်နာစောင့်ထိန်းပါသည်။ ပစ္စည်း အရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သေချာရေရာမှုရှိစေရန် ကြိုးပမ်းပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့် တရားဥပဒေက သေချာရေရာမှုမရှိ၍ ရှုတ်ထွေးနေပါက ပြင်ပအကြံဉာဏ်နှင့် ဥပဒေရေးရာ ထင်မြင်ချက်များ သို့မဟုတ် အကောက်ခွန် အာဏာပိုင်များနှင့် သဘောတူညီချက်ရယူခြင်းနည်းလမ်းဖြင့်။

3. အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ နည်းဗျူဟာ နှင့် အစီအစဉ်

လုပ်ငန်း အားလုံးကို ၎င်းတို့ တည်ရှိလည်ပတ်နေသော နိုင်ငံများ၏ ဥပဒေများ နှင့် စည်းမျဉ်းများ နှင့်အညီ လည်ပတ်လုပ်ဆောင်ရန် Brambles လုပ်ငန်းကျင့်ဝတ်စည်းကမ်းတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ နည်းဗျူဟာ နှင့် အစီအစဉ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းနည်းဗျူဟာကို အထောက်အကူ ဖြစ်စေပြီး ကုန်သွယ်မှု နှင့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်မှုကို ပံ့ပိုးထင်ပေးပါသည်။ ဘေးအန္တရာယ် အဆင့် နှင့် အရေးကြီးသော နောက်ဆက်တွဲ အကျိုးဆက်များ ပါဝင်လာပါက အရောင်းအဝယ် ကိစ္စများကို အတည်ပြုရန် Brambles ဘုတ်အဖွဲ့၊ CEO ၊ CFO နှင့် ကုန်သွယ်ရေး၊ ဥပဒေရေးရာ၊ ဘဏ္ဍာရေး နှင့် စာရင်းအင်း လုပ်ငန်းများ အပါအဝင် သက်ဆိုင်သော Brambles အစုစပ်ကုမ္ပဏီ အစုရှယ်ယာဝင်များသည် အတည်ပြုမှုလုပ်ငန်းစဉ် နှင့်အညီ ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်လေ့ရှိပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် အဖွဲ့လိုက် ကုမ္ပဏီများကြားတွင် လက်လှမ်းမီမှုကို အခြေခံသော စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအဖွဲ့ (OECD) လွှဲပြောင်းဈေးနှုန်း လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ပါသည်။

Brambles သည် လုပ်ငန်းရည်ရွယ်ချက် ကင်းမဲ့စွာ အစီအစဉ်အတုများ၊ သို့မဟုတ် ဝင်ငွေခွန်သက်သာစေရန် ခိုလှုံရာနိုင်ငံ တရားစီရင်မှုနယ်မြေများသုံး၍ အကောက်ခွန်ရှောင်ရှားရန် ကြိုးပမ်းခြင်းမရှိပါ။

4. အကောက်ခွန် အာဏာပိုင်များနှင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံသည့် ပုံစံ

ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အစိုးရအဖွဲ့များ နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်များဖြင့် အပြုသဘောဆောင်ပြီး ယုံကြည်မှု နှင့် အပြန်အလှန် လေးစားမှုကို အခြေခံသော လုပ်ငန်းဆက်ဆံရေးမျိုးကို တည်ဆောက်ရန် နှင့် ထိန်းသိမ်းရန် လုပ်ဆောင်ပါသည်။ Brambles သည် နိုင်ငံတစ်ခုစီရှိ အခွန်ဥပဒေများကို လိုက်နာဆောင်ရွက်သော်လည်း၊ မှားယွင်းမှုတစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်ပါက ၎င်းတို့ဆန္ဒအလျောက် အခွန်ကောက်ခံခြင်းဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်များထံ အပြည့်အဝ ထုတ်ဖော်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သဘောထားကွဲလွဲမှုများကို လျှော့ချရန်နှင့် မည်သို့သော သဘောထားကွဲလွဲမှုနယ်ပယ်များတွင်ဖြစ်စေ တတ်နိုင်သမျှ အချိန်မီ သဘောတူညီမှုရရှိရန် ဦးတည်ချက်များဖြင့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်များနှင့်အတူ လိုလားတက်ကြွ၍ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစွာ လုပ်ဆောင်ပါသည်။ သဘောထားကွဲလွဲမှု ဖြေရှင်းရန် နည်းလမ်း တစ်စိတ်တစ်ဒေသအနေဖြင့် ခုံသမာဓိဖြင့်စီရင်ဆုံးဖြတ်ခြင်း၊ အပြန်အလှန်သဘောတူညီမှု စသည်တို့အပါအဝင် တရားဝင်နည်းလမ်းအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့ ထည့်သွင်းစဉ်းစားပြီး၊ အခွန်ကောက်ခံမှုအပေါ် သေချာရေရာမှု ရှိစေရန် သင့်တော်သည့် အသနားခံမှု လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အကောက်ခွန် ဥပဒေများ ချမှတ်ရေး နှင့် ယင်းဥပဒေများအား ထိန်းချုပ်ရေးစသည့် အရေးကိစ္စတို့ကို အစိုးရအဖွဲ့များ နှင့် အစိုးရဌာနမျိုးစုံတို့ နှင့်အတူ တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် ကုန်သွယ်ရေး အသင်းအဖွဲ့ ဖြစ်စေ အခြား တူညီသော အသင်းအဖွဲ့များအားဖြင့် ဖြစ်စေ သင့်လျော်သလို ဆောင်ရွက်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ချဉ်းကပ်ပုံသည် အခွန်အန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အုပ်ချုပ်မှုအတွက် အဆင့် ၃ အဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် ဩစတြေးလျ အခွန်အကောက်ရုံးမှ အလုံးစုံ အာမခံချက်အတွက် အဆင့် သတ်မှတ်ချက်တစ်ခုနှင့် Brambles ၏ အခွန်ထိန်းချုပ်မှုဟောဘောင်ကို ပုံစံထုတ်ထားပြီး ထိထိရောက်ရောက်လည်ပတ်နေကြောင်း သရုပ်ပြသည့် Her Majesty's Revenue and Customs အရ အန္တရာယ်အဆင့် သတ်မှတ်ချက် အနိမ့် အပါအဝင် အခွန်အာဏာပိုင်များမှဆောင်ရွက်သော လိုက်နာမှုနှင့် အာမခံချက် ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်း၏ ရလဒ်ဖြင့် သက်သေပြပါသည်။

5. အခွန်ရှောင်ရှားမှု တိုက်ဖျက်ရေး

Brambles သည် ၎င်း၏စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်လုပ်ဆောင်ရာတွင် တည်ဆဲဥပဒေများအားလုံးကို အပြည့်အဝလိုက်နာရန် ကတိပြုပါသည်။ ဤကတိကဝတ်တွင် အခွန်ရှောင်ရှားမှုနှင့် ရှောင်ရှားနိုင်ရန်ပံ့ပိုးကူညီမှုများအတွက် အဖွဲ့အစည်းလိုက်တာဝန်ယူမှုကို မြှင့်တင်ရန်ကြိုးပမ်းသည့် 2017 ခုနှစ် မြီတီနီနိုင်ငံ ပြစ်မှုဆိုင်ရာဘဏ္ဍာရေး အက်ဥပဒေ ကဲ့သို့သော ဥပဒေဆိုင်ရာလိုအပ်ချက်များကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်း ပါဝင်သည်။

အခွန်ရှောင်ရှားမှုတားဆီးရေးဆိုင်ရာနှင့် ရှောင်ရှားနိုင်ရန်ပံ့ပိုးကူညီမှုများအတွက် ချဉ်းကပ်ပုံနည်းလမ်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ဝဘ်ဆိုဒ်ပေါ်ရှိ Brambles ၏ ကျင့်ဝတ်ကျင့်ထုံးတွင် တွေ့ရှိနိုင်သည့် Brambles ၏ အခွန်ရှောင်မှု တိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒထဲတွင် သတ်မှတ်ထားပါသည်။

6. အခန်းကဏ္ဍများနှင့် တာဝန်များ

အောက်ပါဇယားက Brambles အုပ်စုအတွင်း အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေးအတွက် အခန်းကဏ္ဍများနှင့် တာဝန်များ၏ ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်ကို အောက်ပါဇယားက ပံ့ပိုးပေးထားသည်-

အခန်းကဏ္ဍ	တာဝန်ဝတ္တရား
<p>Brambles ဘုတ်အဖွဲ့</p>	<p>Brambles Limited ၏ ဘုတ်အဖွဲ့သည် အုပ်စု၏ ပြဿနာကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းလိုသည့်ဆန္ဒနှင့် ၎င်း၏ပြဿနာ စီမံခန့်ခွဲရေး မူဘောင်တို့ ချမှတ်ရန်နှင့် အကောက်ခွန် မူဝါဒ အတည်ပြုခြင်းအပါအဝင် ကုမ္ပဏီတွင်း ထိန်းချုပ်မှုစနစ်များကို ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရန် တာဝန်ရှိသည်။</p>
<p>စာရင်းစစ်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်တားဆီးရေး ကော်မတီ</p>	<p>စာရင်းစစ်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်တားဆီးရေး ကော်မတီသည် ဘုတ်အဖွဲ့အား ၎င်း၏ကော်ပိုရိတ်အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ကြီးကြပ်ရေးတာဝန်များဖြစ်သော အုပ်စု၏ လက်ဆုပ်လက်ကိုင်ပြုနိုင်သည့် ဘေးအန္တရာယ်များ၊ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များစသည်တို့ကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကူညီပေးသည်။</p>
<p>ဘဏ္ဍာရေးအရာရှိချုပ်(CFO)</p>	<p>အလုပ်မှုဆောင်အရာရှိချုပ်တွင် ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေးအတွက် အဓိကတာဝန်ရှိသော်လည်း ဘဏ္ဍာရေးအရာရှိချုပ်၏ အဓိက တာဝန်မှာ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ပြဿနာများအပါအဝင် Brambles ၏ ဘဏ္ဍာရေးပြဿနာကို စီမံခန့်ခွဲရန်အတွက်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ပြဿနာများကို စာရင်းစစ်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်တားဆီးရေးကော်မတီနှင့် Brambles ဘုတ်အဖွဲ့ထံသို့ အစီရင်ခံတင်ပြခြင်းက အဆိုပါ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့များထံ တစ်နှစ် နှစ်ကြိမ် ပြဿနာ အစီရင်ခံစာ တင်ပြမှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သည်။</p>
<p>အုပ်စု ဒု ဥက္ကဋ္ဌ၊ အခွန်ကောက်ခံခြင်း(အုပ်စု VPI အကောက်ခွန်)</p>	<p>အုပ်စု VPI အကောက်ခွန်သည် အကောက်ခွန် မူဝါဒနှင့် အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေး ဖွဲ့စည်းမှုစနစ်တို့ကို ဒီဇိုင်းပြုလုပ်ရန် တာဝန်ရှိပြီး သင့်တော်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ထိန်းချုပ်မှုများကို ထိန်းသိမ်းရန် သေချာစေလျက် အထူးကျွမ်းကျင်မှု အထောက်အပံ့များပံ့ပိုးပေးသည်။</p>
<p>ဒေသဆိုင်ရာ ဒု ဥက္ကဋ္ဌများ၊ အခွန်ကောက်ခံခြင်း(ဒေသဆိုင်ရာ VPI အကောက်ခွန်)</p>	<p>ဒေသဆိုင်ရာ VP အကောက်ခွန်နှင့် ၎င်းတို့၏ အဖွဲ့များသည် ဒေသဆိုင်ရာ အဆင့်ရှိ အကောက်ခွန် မူဝါဒကို လိုက်နာရန်သေချာစေခြင်း၊ အကောက်ခွန်ဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲရေး ဖွဲ့စည်းမှုစနစ်ကို ထိန်းသိမ်းခြင်းနှင့် ဒေသဆိုင်ရာ စီပွားရေးလုပ်ငန်း ယူနစ်များသို့ အထူးကျွမ်းကျင်မှု အထောက်အပံ့များပံ့ပိုးပေးခြင်းတို့အတွက် တာဝန်ရှိသည်။</p>
<p>အုပ်စု ဘဏ္ဍာရေး ထိန်းချုပ်ရေးမှူး</p>	<p>အုပ်စု ဘဏ္ဍာရေး ထိန်းချုပ်ရေးမှူးသည် ဒေသတွင်း ဥပဒေများနှင့် စည်းမျဉ်းများကို လိုက်နာမှုအား စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးရန်နှင့် နောက်ကျဖိုင်တွဲတင်သည့် ဝင်ငွေများစသည့် အစီရင်ခံစာဆိုင်ရာ ချွင်းချက်များကို စာရင်းစစ်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်တားဆီးရေးကော်မတီသို့ တစ်နှစ်လျှင် နှစ်ကြိမ် တင်ပြခြင်းတို့အတွက် တာဝန်ရှိသည်။</p>

**ဒေသဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေး
ထိန်းချုပ်ရေးမှူးများ**

ဒေသဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေး ထိန်းချုပ်ရေးမှူးများသည် အရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်ရာတွင် အဖွဲ့အစည်း အဆင့်မှနေ၍ အကောက်ခွန် သတိပေးစာများနှင့် ဝင်ငွေခွန်များ အစီရင်ခံတင်ပြခြင်းနှင့် ဖိုင်တွဲတင်ခြင်းတို့အထိ ပြင်ပ အကြံပေးများနှင့် ဒေသဆိုင်ရာ VPI အကောက်ခွန် တို့၏ အကူအညီဖြင့် ဒေသတွင်း ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းမှုနှင့် အကောက်ခွန် မူဝါဒများကို လိုက်နာရန် တာဝန်ရှိသည်။

ကုမ္ပဏီတွင်း စာရင်းစစ်

ပြည်တွင်း စာရင်းစစ်သည် ထိန်းချုပ်မှုများကို အချိန်အခါအလိုက် စမ်းသပ်ခြင်းနှင့် တွေ့ရှိချက်များကို အစီရင်ခံခြင်းအတွက် တာဝန်ရှိသည်။ ထိန်းချုပ်မှုများကို စစ်ဆေးခြင်းဆိုင်ရာ ဖော်ပြချက်တစ်ခုကို စာရင်းစစ် အစီအစဉ် တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် ထိန်းသိမ်းထားရမည်။

7. ဗြိတိန်ဥပဒေပြုလိုအပ်ချက်များ

ဤစာရွက်စာတမ်းကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေး ဥပဒေ ဇယား ၁၉ အပိုဒ် ၁၉(၂) အရ ထုတ်ဝေပါသည်။

8. ဘုတ်အဖွဲ့အတည်ပြုချက်

အခွန်မူဝါဒကို ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် Brambles ဘုတ်အဖွဲ့မှ အတည်ပြုခဲ့သည်။